
P R O T O K Ó Ł  Nr XXXIX/2006 
 

obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej  Ostrzeszów 
odbytej w dniu  19 października  2006  roku 

 
 
Ustawowy stan Rady Miejskiej 20 radnych, obecnych na sesji  19 radnych, tj. 95 %. 
 
Nieobecni usprawiedliwieni: 
1. Karol Pauś 
 
W obradach sesji uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności 
W obradach sesji uczestniczyła również młodzież z klasy VI Szkoły Podstawowej  
w Niedźwiedziu. 
 

Porządek obrad 
 

  1. Otwarcie i stwierdzenie  prawomocności  obrad  
  2. Przedstawienie porządku obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej 
  3. Wybór Sekretarza obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej 
  4. Przyjęcie protokołu z  XXXVIII sesji Rady Miejskiej   
  5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
      międzysesyjnym                  
  6. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie, zwłaszcza 
      z wykonania uchwał Rady Miejskiej 
  7. Interpelacje i zapytania radnych  
  8. Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów  
  9. Podjęcie uchwał w sprawie:  
      a) nabycia prawa wieczystego użytkowania ustanowionego przez Miasto i Gminę                 

    Ostrzeszów na rzecz Powszechnej Spółdzielni Spożywców „Społem” w Ostrzeszowie  
    (nr 284/2006) 

      b) wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto i Gminę Ostrzeszów nieruchomości  
          i przekazanie na rzecz spółki z o.o. „Wodociągi Ostrzeszowskie” sieci wodociągowej  
          (nr 288/2006) 
      c) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w rejonie ulicy Armii Krajowej (nr 289/2006)  
      d) zamiany gruntów w rejonie ul. Topolowej zajętych pod drogę (nr 295/2006)         
      e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
          terenu położonego w Ostrzeszowie w rejonie ul. Kąpielowej (nr 285/2006) 
      f) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania  
          przestrzennego terenu położonego we wsi Rojów i w Ostrzeszowie w rejonie ulic  
          Grunwaldzkiej i Kościuszki (nr 286/2006) 
      g) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta  
          Ostrzeszowa (nr 287/2006) 
      h) przystąpienia do zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  
          przestrzennego miasta i gminy Ostrzeszów w części dotyczącej terenu położonego we wsi  
          Ostrzeszów - Pustkowie (nr 290/2006) 
       i) zmiany uchwały Nr XX/181/2004 Rady Miejskiej Ostrzeszów z dnia 25 listopada 2004 r. 
          w sprawie Statutu Zakładu Obsługi Placówek Oświatowych w Ostrzeszowie (nr 291/2006) 

j)  zmiany uchwały Nr XXXVIII/325/2006 w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia  
    „Droga S –11” (nr 292/2006) 
k) ustalenia dni i godzin otwierania oraz zamykania placówek handlu detalicznego,     
    zakładów gastronomicznych i usługowych dla ludności na terenie gminy Ostrzeszów  
    (nr 293/2006) 
l) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Ostrzeszowie w rejonie ulicy Norweskiej  

          (nr 294/2006) 
       ł) zbycia nieruchomości gruntowej położonej we wsi Rogaszyce gmina Ostrzeszów  
          (nr 298/2006) 
     m) ustalenia stawek podatku od nieruchomości na 2007 rok ustanowienia inkasentów  
     i ich wynagrodzenia oraz określenia wzorów Deklaracji i Informacji (nr 296/2006) 

 



      n) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych  
          (nr 297/2006)  
10. Informacje o oświadczeniach majątkowych: 

a) Burmistrza Miasta i Gminy 
b) Przewodniczącego Rady Miejskiej    

11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
12. Sprawy różne i informacje 
13. Zakończenie 
             
Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
                         Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył  
                         obrady XXXVIII sesji Rady Miejskiej i stwierdził, że sesja jest prawomocna  
                         do obradowania i podejmowania uchwał.                      
                         Powitał przybyłych na obrady gości i radnych Rady Miejskiej.   
 
                       Wśród uczniów szkół podstawowych i gimnazjów na terenie powiatu  
                       ostrzeszowskiego ogłoszony został konkurs na plakat o tematyce  
                       antyalkoholowej. Inicjatorami konkursu byli pedagodzy szkolni oraz  
                       Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w Ostrzeszowie. 
                       Rozstrzygnięcie konkursu odbyło się przed wakacjami, a plakaty 
                      wystawione były w sali sesyjnej Urzędu Powiatowego w Ostrzeszowie. 
                         Stanisław Wabnic - Burmistrz Miasta i Gminy Ostrzeszów w obecności                 
                         pomysłodawców konkursu: Barbary Grzyb – pedagoga Zespołu Szkół nr 3 
                         i Anny Karpiny  - kierowniczki Poradni wręczył nagrody, upominki i dyp- 
                         lomy laureatom konkursu. 
                         I miejsce za wykonanie plakatu dotyczącego profilaktyki uzależnień zajęło  
                         Gimnazjum w Grabowie n/Prosną, 
                         II miejsce – Gimnazjum w Doruchowie, 
                         ex aequo II miejsce – Gimnazjum nr 1 w Ostrzeszowie, 
                         III miejsce- Gimnazjum nr 1 w Ostrzeszowie. 
                         Wyróżnienia: 

                   - Gimnazjum w Doruchowie, 
                   - Gimnazjum w Kobylej Górze. 
                   Burmistrz wyraził nadzieję, że tego typu konkursy doprowadzą nas do  
                   lepszej trzeźwej przyszłości. 
                     

Do p-ktu 2-go Przedstawienie porządku obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej       
    Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad, który radni 
                         otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady. 
                         Stanisław Wabnic – Burmistrz wniósł o przyjęcie do porządku obrad  
                         następujących projektów uchwał: 

                   - zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Ostrzeszowie w rejonie ulicy  
                           Norweskiej (nr 294/2006) 

                   - zbycia nieruchomości gruntowej położonej we wsi Rogaszyce gmina  
                     Ostrzeszów (nr 298/2006) 
                   - ustalenia stawek podatku od nieruchomości na 2007 rok ustanowienia  
                     inkasentów i ich wynagrodzenia oraz określenia wzorów Deklaracji  
                     i Informacji (nr 296/2006) 

                         - określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych  
                           (nr 297/2006)  

                   Rada Miejska jednogłośnie (19 głosów „za”)  przyjęła do porządku obrad 
                         wniesione projekt uchwały. 

 



 
Do p-ktu 3-go Wybór Sekretarza obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej 
                         Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Przewodniczący Rady zgłosił,  
                         aby  sekretarzem obrad dzisiejszej sesji został radny Adama Zawadę. 
                         Radny Adam Zawada wyraził zgodę na kandydowanie.  
                         Rada Miejska jednogłośnie (19 głosów „za”) wybrała radnego Adama 
                         Zawadę Sekretarzem obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej.  
                          
Do p-ktu 4-go Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej 
                       Radny Grzegorz Więcek - Sekretarza obrad XXXVIII sesji Rady  
                       Miejskiej przedstawił wniosek w sprawie przyjęcia protokół z poprzedniej 
                         sesji bez odczytania. 
                         Wniosek stanowi załącznik do protokołu. 
                         Ponadto protokół był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zaproszeniu 
                         na obrady dzisiejszej sesji. 
                         Rada jednogłośnie (19 głosów „za”) przyjęła wniosek w sprawie przyjęcia 
                         protokołu. 
 
Do p-ktu 5-go Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach                
                         podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
                         Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 6-go Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie,               
                         zwłaszcza  z wykonania uchwał Rady Miejskiej 
                         Stanisław Wabnic – Burmistrz złożył powyższe sprawozdanie. 
                         Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
     
Do p-ktu 7-go Interpelacje i zapytania radnych  
                         Radna Krystyna Sikora zapytuje: 

                   - Starostę jaką podjęto decyzję i jakie propozycje dla Zarządu Powiatotu  
                     w sprawie szpitala po wspólnym posiedzeniu Społecznej Rady ZZOZ  
                     z ordynatorami oddziałów szpitala. Jakie zamierza się podjąć decyzje  
                     w związku z sytuacją  dotyczącą zatrudnienia, zarządzania i rozwojem  

                           szpitala, 
                   - Burmistrza i zarazem Przewodniczącego Związku Gmin Ziemi Ostrzeszowskiej  
                     jakie tematy były poruszane i jakie stanowisko przyjęto na wspólnym  
                     posiedzeniu burmistrzów, wójtów przy obecności Starosty i dyrektora szpitala.  

         
                         Radny Henryk Kajser zapytuje: 
                         - dlaczego zmieniono zakres remontu drogi w Rojowie – wykonano tylko  
                           pół planowanego odcinka drogi, 

                   - czy Burmistrz i Dyrektor Zakładu Obsługującego Placówki Oświatowe  
                           w jakich warunkach odbywają się lekcje wychowania fizycznego w Szkole        
                           Podstawowej w Rojowie. Dyrektora ZOPO nic to nie obchodzi. 
                          
                         Radny Zygmunt Lizakowski wniósł o budowę zjazdu z drogi nr 11  
                         do Kochłów 
                          
                        Radny Sławomir Odrobiński zapytuje czy przy remoncie drogi nr 11 będą   
                         zrobione zjazdy na skrzyżowaniu drogi nr 11 z dogą Kozły – Marydół.   
                         
                         Radny Zygmunt Ostrowicz wniósł o ustawienie drogowskazu przy szkole  
                         w Rogaszycach z napisem „Kępno”. 

 



                         Radny Ryszard Szymański zapytuje co zrealizacją uchwały Rady w sprawie  
                         budowy obelisku Jana Pawła II. 
                          
                         Lech Janicki – Starosta odpowiedział na zadane pytania - pismo stanowiące  
                         załącznik do protokołu. 
                         
                         Radny Ryszard Dadaczyński stwierdza, że należy zażegnać konflikt  
                         dyrektora ZZOZ z ordynatorami oddziałów szpitala – ogłosić konkurs  
                         na dyrektora ZZOZ. 
                         Zapytuje co z utworzeniem oddziału ratunkowego. 
 
                         Radna Krystyna Sikora zapytuje czy przewiduje się opracowanie strategii  
                         działania i rozwoju szpitala. 
 
                         Radny Henryk Kajser zapytuje kto jest członkiem Społecznej Rady ZZOZ. 
 
                         Lech Janicki odpowiedział: 

                   - nie ma możliwości utworzenia oddziału ratunkowego – NFOZ nie chce  
                     finansować,    
                   - jest oddział intensywnej terapii (4 łóżka), 
                   - sprawy dyrektora ZZOZ są na uwadze, ale jak na koniec kadencji samo-  
                     rządu ogłaszać konkurs na dyrektora, 
                   - jest płynność finansowa szpitala, 
                   - członkami Społecznej Rady ZZOZ zgodnie z przepisami przedstawiciele                           
                     Starostwa,  

                         - jest opracowana strategia, ale nie wpłynęła do Rady Powiatu, 
                   - zrównoważenie budżetu szpitala to pierwszy punkt strategii, 
                   - 60% budżetu szpitala stanowią płace. 
                   Stanisław Wabnic poinformował, że zdaniem Związku Ziemi Ostrzeszow- 
                   skiej nie wolno dopuścić do likwidacji szpitala ani ograniczenia  jego  
                   funkcji – należy zrobić wszystko by szpital utrzymać. 
                   Należy dążyć do  pozyskania środków z zewnątrz na utrzymanie szpitala,  
                   ponieważ środki z NFOZ są za niskie i z nich szpital się nie utrzyma. 
                   Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej podkreślił 
                   iż należy opracować strategię rozwoju szpitala i czynić wszystko, aby nie  
                   dopuścić do likwidacji szpitala.  

                         Radny Henryk Kajser zgłosił wniosek o zakończenie dyskusji. 
                         Rada Miejska jednogłośnie (19 głosów „za”) przyjęła zgłoszony wniosek. 

 
Do p-ktu 8-go Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów  
                         Nikt nie zabrał głosu. 
 
                         Obrady sesji opuścił radny Adam Bociąga.  
 
Do p-ktu 9-go Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) nabycia prawa wieczystego użytkowania ustanowionego przez Miasto  
    i Gminę Ostrzeszów na rzecz Powszechnej Spółdzielni Spożywców  
    „Społem” w Ostrzeszowie (nr 284/2006) 
    Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. 

                       Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez stałe Komisje Rady  
                       Miejskiej pod obrady sesji.   
                       Rada Miejska jednogłośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                       Uchwała Nr XXXIX/326/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
    

Na obrady sesji wrócił Adam Bociąga. 
 

                   b) wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto i Gminę Ostrzeszów  
                             nieruchomości i przekazanie na rzecz spółki z o.o. „Wodociągi                   
                             Ostrzeszowskie” sieci wodociągowej (nr 288/2006) 
                             Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił projekt uchwały  

 



                       Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez stałe Komisje Rady  
                       Miejskiej pod obrady sesji.   
                       Rada Miejska jednogłośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                       Uchwała Nr XXXIX/327/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
   

                         Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił następujące projekty uchwał   
                         w sprawie: 

                   c) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w rejonie ulicy Armii  
                       Krajowej (nr 289/2006)  
                       Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez stałe Komisje Rady  
                       Miejskiej pod obrady sesji.   
                       Rada Miejska jednogłośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                       Uchwała Nr XXXIX/328/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
    
                   d) zamiany gruntów w rejonie ul.Topolowej zajętych pod drogę  

                        (nr 295/2006)         
                       Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez stałe Komisje Rady  
                       Miejskiej pod obrady sesji.   
                       Rada Miejska jednogłośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                       Uchwała Nr XXXIX/329/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
    
                   e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
                       przestrzennego terenu położonego w Ostrzeszowie w rejonie  
                       ul. Kąpielowej (nr 285/2006) 
                       Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez stałe Komisje Rady  
                       Miejskiej pod obrady sesji.   
                       Rada Miejska jednogłośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                       Uchwała Nr XXXIX/330/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
   
                   f) przystapienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu     
                       zagospodarowania przestrzennego terenu położonego we wsi Rojów  
                       i w Ostrzeszowie w rejonie ulic Grunwaldzkiej i Kościuszki (nr 286/2006) 
                       Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez stałe Komisje Rady  
                       Miejskiej pod obrady sesji.   
                       Rada Miejska jednogłośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                       Uchwała Nr XXXIX/331/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
  
                   g) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania  
                       przestrzennego miasta Ostrzeszowa (nr 287/2006) 
                      Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez stałe Komisje Rady  
                       Miejskiej pod obrady sesji.   
                       Rada Miejska jednogłośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                       Uchwała Nr XXXIX/332/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
    

 h) przystapienia do zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków  
                             zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Ostrzeszów  
                             w części dotycżącej terenu położonego we wsi Ostrzeszów - Pustkowie  
                             (nr 2902006) 

                       Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez stałe Komisje Rady  
                       Miejskiej pod obrady sesji.   
                       Rada Miejska jednogłośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                       Uchwała Nr XXXIX/333/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
    
                   Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 30 minutową przerwę w obradach sesji 

                         (godzina 12 – 12,30). 
                         Po przerwie na obrady sesji nie wrócili radni: Zygmunt Lizakowski, Zygmunt  
                         Ostrowicz, Krystyna Sikora i Adam Zawada. 
 
                          Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił następujące projekty uchwał 
                          w sprawie: 

 



  i) zmiany uchwały Nr XX/181/2004 Rady Miejskiej Ostrzeszów  
  z dnia 25 listopada 2004 roku w sprawie Statutu Zakładu Obsługi    
  PlacówekOświatowych w Ostrzeszowie (nr 291/2006) 

                       Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez stałe Komisje Rady  
                       Miejskiej pod obrady sesji.   
                       Rada Miejska jednogłośnie (15 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                       Uchwała Nr XXXIX/334/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
    
                   Na obrady sesji wrócił radny Adam Zawada. 
 
                   j) zmiany uchwały Nr XXXVIII/325/2006 w sprawie przystąpienia  
                       do Stowarzyszenia „Droga S –11” (nr 292/2006)   
                       Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez stałe Komisje Rady  
                       Miejskiej pod obrady sesji.   
                       Rada Miejska jednogłośnie (16 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                       Uchwała Nr XXXIX/335/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
 

k) ustalenia dni i godzin otwierania oraz zamykania placówek handlu  
                       detalicznego, zakładów gastronomicznych i usługowych dla ludności  
                       na terenie gminy Ostrzeszów (nr 293/2006) 
                       Józef Czwordon – Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Gminy  
                       przedstawił projekt uchwały. 
                       Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez stałe Komisje Rady  
                       Miejskiej pod obrady sesji.   
                       Rada Miejska jednogłośnie (16 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                       Uchwała Nr XXXIX/336/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
  
                   Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił następujące projekty uchwał: 
                   l) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Ostrzeszowie w rejonie  
                       ulicy Norweskiej (nr 294/2006) 

                             Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez stałe Komisje Rady  
                             Miejskiej pod obrady sesji. 
                             Rada Miejska jednogłośnie (17 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                             Uchwała Nr XXXIX/337/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                         ł) zbycia nieruchomości gruntowej położonej we wsi Rogaszyce gmina              
                             Ostrzeszów (nr 298/2006) 
                             Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez stałe Komisje Rady  
                             Miejskiej pod obrady sesji. 
                             Rada Miejska jednogłośnie (17 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                             Uchwała Nr XXXIX/338/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                        Józef Bukiewicz – Skarbnik przedstawił następujące projekty uchwał w sprawie: 

            m) ustalenia stawek podatku od nieruchomości na 2007 rok ustanowienia         
  inkasentów i ich wynagrodzenia oraz określenia wzorów Deklaracji  
  i Informacji (nr 296/2006) 

                             Powyższy projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach Komisji 
                             i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji.  
                             Rada Miejska podjęła uchwałę15 głosami „za”, 1 „wstrzymującym”. 
                             Uchwała Nr XXXIX/339/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
 

                 n) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków  
                        transportowych (nr 297/2006)  
                             Powyższy projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach Komisji 
                             i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji.  
                             Rada Miejska podjęła uchwałę.15 głosów „za”, 1 „wstrzymującym”.  
                             Uchwała Nr XXXIX/340/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                             Józef Bukiewicz – Skarbnik poinformował, że podatek od posiadania psów 
                             będzie w tej samej wysokości co w roku ubiegłym tj. 47 zł od jednego psa. 

 



                             W sejmie złożony jest projekt ustawy w sprawie ołaty porządkowej – ma  
                             zastąpić podatek od posiadania psów. 
 
Do p-ktu 10-go Informacje o oświadczeniach majątkowych: 

                     a) Burmistrza Miasta i Gminy 
                         Stanisław Wabnic – Burmistrz złożył informację, która stanowi załącznik 
                         do protokołu. 

 
                     b) Przewodniczacego Rady Miejskiej    
                         Informację złożył radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady  
                         Miejskiej.  
                        Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 
Do p-ktu 11-go Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
                           Stanisław Wabnic – Burmistrz wyjaśnił: 
                           - droga Rojów – Meszyny – dokonamy wizji lokalnej (poniedziałek, wtorek))  
                             i podejmiemy decyzję co dalej, 

                     - budynek. w którym mieści się sala gimnastyczna dla Szkoły Podstawowej  
                       w Rojowie stanowi własność gminy, obecnie mieści się tam świetlica 
                       terapeutyczna ze środków przeciwalkoholowych prowadzony jest remont  
                       dachu, 
                     - zjazdy z drogi nr 11 w Niedźwiedziu i Kochłowach są zgłoszone i będą  
                       wykonane, 
                     - na kolejnej sesji będzie zmiana uchwały w sprawie obelisku Jana Pawła II. 
                     Anna Dejneka – Naczelnik Wydziału wyjaśniła, że remont drogi nr 11 
                     będzie trwał do kwietnia 2007 roku i zjazdy będą wykonane. 
 

Do p-ktu 12-go Sprawy różne i informacje 
                           Andrzej Grzyb  - poseł na Sejm RP poinformował Radę Miejską o: 

                     - budowie i finansowaniu autostrad i dróg szybkiego ruchu, 
                     - projektach ustaw, nad którymi pracują Komisje sejmowe, 
                     - środkach dla rolnictwa (środki suszowe), 
                     - likwidacji szpitali,  
                     - ostatnim 2006 roku standaryzacji w Domach Opieki Społecznej,                           

                           Radny Henryk Mackanić zwrócił uwagę na niskie wynagrodzenie  
                           pielęgniarek pracujących w Domach Opieki Społecznej. 
                           Poseł wyjaśnił, że ustawa 203 nie obejmowała pielęgniarek pracujących  
                           w Domach Opieki Społecznej. 
                           Fundusz płac pielęgniarek w ramach budżetu Domu Opieki Społecznej. 
                           Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował,  
                           że ostatnia sesja IV kadencji Rady Miejskiej odbędzie się 26 października  
                           2006 roku – zaproszenia radni otrzymali.  
 
Do p-ktu 13-go Zakończenie 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej krótko podsumował przebieg obrad sesji, 
                           podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady XXXIX 
                           sesji Rady Miejskiej. 
 
                           Rada podjęła 15 uchwał. 
                           Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 1350. 
 
 

                   Sekretarz                                                                                             
obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej 
 
             inż. Adam Zawada 

 
 

 


